
editorialη αποψη µας

Αγαπητοί φίλοι, γεια σας.Ξεκινώντας µία καινούρια περίοδος στην Ένωση Ελλήνων Ραδιοερασιτεχνών,ξεκίνησα να γράφω εγώ το πατροπαράδοτο editorial, που συνηθίζεται να γράφειο εκάστοτε πρόεδρος.
Βλέποντας πώς µπορούµε να πάµε µπροστά το χόµπυ µας που αντιµετωπίζει πρόβλη-µα λόγω της νέας τεχνολογίας που έχει µπει στη ζωή όλων µας και έχει ως συνέπειανα αδρανούµε και να µην χρησιµοποιούµε τούς ασυρµάτους στη µεταξύ µας επικοι-νωνία.
Γι’ αυτό λοιπόν θα πρέπει φίλοι/ες παρέες-παρέες να µεταφέρουµε τις γνώσεις µαςστους νέους που είναι γύρω µας και ενδιαφέρονται, αλλά φοβούνται να µας πλησιά-σουν πιστεύοντας πως µόνο εµείς έχουµε τις γνώσεις και την εµπειρία στη ραδιοερα-σιτεχνική επικοινωνία.
Έτσι λοιπόν µε αυτό το σκεπτικό ξεκινήσαµε κάποια σεµινάρια µε ενδιαφέρονταθέµατα από έµπειρους και αξιόλογους ραδιοερασιτέχνες και σοβαρούς επιστήµονες.
Θέλουµε επίσης να δηµιουργήσουµε ένα θερµό κλίµα στην ΕΕΡ µε τους ραδιοερασι-τέχνες Βόρειας, Νότιας, Κεντρικής και Νησιωτικής Ελλάδος και βέβαια τους Ακρίτεςµας “που φυλάνε τις Θερµοπύλες”.
Ήδη ξεκίνησε η πρώτη συγκέντρωση στον Βόλο και θα ακολουθήσουν κι άλλες.Η πρώτη εικόνα που αποκόµισα ήταν ζεστή και θετική.
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